
 

G/F Akacievej                                                                                               Fløng, d. 14.03.2019. 
 

Generalforsamling onsdag d. 14.03.2019. 

 

Sted.:   Fløng Skole, Kantinen 

 

Tilstede.:  Akacievej nr.: 5 – 7 – 9 – 11 – 15 – 17 – 19 -24 – 26 – 28 - 32 

 

Repr. V/fuldmagt.: Akacievej nr.: 3 

 

Ikke tilstede Akacievej nr.: 1 – 13 – 21 – 30 – 34 – Magnoliavej 2  
 

 

 

 

Pkt.  1. Jan Vinter bød velkommen, og foreslog Jan Skaaning som dirigent. 

 Jan Skåning blev valgt – takkede for valget.   

 

 

Pkt.  2. Jan Vinter redegjorde kort for bestyrelsens beretning. 

 Meget stille år - intet at bemærke. 

 Ole Frederiksen henledte forsamlingens opmærksomhed på, at bestyrelsen havde  

 udarbejdet en persondatapolitik til brug i foreningen – den er lagt op på hjemmesiden. 

 Bestyrelsens beretning blev godkendt. 

 

 

Pkt.  3. Torben Hansen gennemgik kort regnskabet.  

 TH forklarede kort, at regnskabet i store træk svarede til budgettet – dog var der blevet  

 tegnet en arbejdsskadeforsikring. 

 Regnskabet blev godkendt. 

 

 

Pkt. 4. Ingen 

 

 

Pkt.  5. Torben Hansen fremlagde budget. 

 Kontingent uforandret. 

 Budget og kontingent godkendt.  

 

 

Pkt.  6. Jan Vinter genopstiller ikke. 

 Preben Jensen foreslået som ny formand. 

 Han blev valgt. 

 

 

 

 



Pkt.  7. Ole Frederiksen genopstiller ikke. 

  

 Nicolai Rundqvist genvalgt. 

 

 Jacob Juel Andersen genvalgt. 

 

 Dorte Jacobsen valgt som nyt bestyrelsesmedlem. 

 

 Claus Nielsen valgt som ny suppleant. 

 

 Ellis Friis valgt som ny suppleant. 

 

 

Pkt.  8. Torben Hansen ikke på valg. 

 

 

Pkt.  9. Henriette Deleuran genvalgt som revisor. 

 

 

Pkt. 10. Marianne Jørgensen genvalgt som revisorsuppleant. 

 

 

 

Pkt. 11. Ole Frederiksen redegjorde for et nyt affaldssystem, som formentligt indføres i 

kommunen i løbet af de næste par år. 

 Der bliver formentlig tale om 3 plastikcontainere af 60 cm´s bredde med plads til 6-7 

 forskellige slags affald. 

 Som det ligger nu, skal vi ikke selv betale for containerne – dog alligevel over skatten. 

  

 Der kan tænkes flere muligheder, bl.a. en affaldsstation på vore parkeringspladser. 

 Det vil den nye bestyrelse undersøge, når tiden nærmer sig. 

 

 Dirigenten gav til slut ordet til formanden, der takkede for god ro og orden. 

 

 

 

 

 

 

 Jan Vinter          Jan Skaaning  Ole Frederiksen 

 Formand           Dirigent  Referent 

  

  

 

 


